
NÄTVERKET ELEVHÄLSA  
  
MINNESANTECKNINGAR, 20250307  
Deltagare:   
Gabriel Hukvist, Essunga, Lotta Mantler, Falköping, Ulrica Holm Wallander, Falköping, Catarina 
Tenggren Natt och Dag, Grästorp, Maja Fröjd, Gullspång, Anna Helgesson, Götene, Ulrica Enroth, 
Hjo, Ann-Helene Kristoffersson, Karlsborg, Patrik Ekman, Lidköping, Malin Burman, Mariestad, 
Therese Johansson, Skara, Gustav Grunselius, Skövde, Théresé Broholm, Töreboda, Liselotte 
Everhag Winblad, Vara  
Hanna Olofsson, skolchef i Götene  
  

Johanna Carlsson och Jessica Karlgren, framflyttat till maj.  

• Inventering psykisk hälsa, redovisning  
 
 

SAMBU - Närhälsan, samordnare från socialtjänst och skolkurator  
Information från samordnare samt möjlighet att ställa frågor. 

Skolsocialt team – Presentation av Varas SST  
Information från samordnare samt möjlighet att ställa frågor. 

Hur jobbar kommunerna i Skaraborg med frånvaroteam?   
Samtliga kommuner redogör för arbetet med skolfrånvaro i sin hemkommun. Vissa arbetar med 
frånvaroteam och några använder andra arbetssätt.   
 
Skövde ska ha en stor frånvarokonferens – Malin Gren Landell ska föreläsa. Kanske ska lyfta den i 
Skaraborgsperspektiv? Kommunalförbundet hjälper oss? 

  

Delregional och regional samverkan  
  
Vårdsamverkan Barn och unga i Skaraborg  

• Tidig upptäckt, tidiga insatser - Process småbarnsteam, Ulrica, Ann-Helene och Henrietta 
redovisning av process för överlämning småbarnsteam Förskola-Skola / BHV-EMI.  
Hanna Brunskog som varit processledare för småbarnsteam kommer sluta och Hanna Gripeteg 
kommer ta den över. Anna Fritsson, Familjecentralen i Karlsborg, ingår nu också i arbetsgruppen. 
Ulrika får nätverkets mandat att lyfta in frågan kring samsyn kring vilka barn som ska lyftas i 
småbarnsteam.  
 

• Måltider som anpassning – Uppdragsutbildning 
Gustav redogör för arbetet anpassade måltid och planering framöver. Utbildningskonceptet 
”Bredda basen” kommer genomföras under läsåret 2025/2026. 
 

• Medicinsk del kring skolform via BUM,  
Patrik och Ann-Helene redogör för arbetet kring medicinsk bedömning vid misstänkt IF.  
Beslut att frågan går vidare och lyfts i samverkan barn och unga.  
 

• Representant till Resurscentrum heder Skaraborg 
Beslut att Anna Helgesson deltar från Elevhälsochefsnätverket.  
  

 



Skolchefsnätverket, Hanna  

• Politikerkonferens Skaraborg  
Hanna Olofsson redogör för den utredning som genomförs nationellt på uppdrag av regeringen. 
 

Kommunalförbundet och Utbildning Skaraborg   

• Fråga ställd till förbundet om vem som efterträder Susanne och när.  
Finns ingen ny representant utsedd ännu. 
  

Psykisk hälsa, Maria W  

Adhd – upptäckt, utredning och behandling hos barn och ungdomar.pdf  
  

Millenium/ medicinskt ledningsråd,  
Liselotte redogör för arbetet i det medicinska ledningsrådet. 

  

Arbetsgrupper och delrapporter  

Förslag att bjuda in både vikthälsoteamet och ätstörningsenheten vid samma tillfälle. Arbetsgruppen 
återrapporterar. Henrietta och Liselotte redogör för arbetet och planering av gemensam förmiddag för 
kompetensutveckling kring frågan.  
9/5 kl. 8.30 bjuds alla skolsköterskor in till Skövde.  
Beslut att Skövde tar kostanden för fika denna gång och att det noteras i teamet så att vi fördelar 
sådana kostnader över tid istället. 
Beslut att chefer deltar på fm och sen fortsätter vi en stund på eftermiddagen för oss själva. 

Genomgång kring ök. insättningsfas ADHD-medicinering. Utvärdering ihop med Samverkan barn och 
unga i mars/april. Ulla kallar till ett uppföljande möte tillsammans med arbetsgrupp samt Henrietta.  
Det finns utmaningar organisatoriskt inom BUP. På måndag är nytt möte inbokat och deltagarna 
återrapporterar till nätverket vi mail efter det.  

Förslag om Skaraborgsgemensam rutin för remisser gällande barn/ elever med skyddade 
personuppgifter. Henrietta är nöjd med Skövdes modell och har lyft den i MLA-nätverket. Henrietta tar 
kontakt med Maria Söderberg angående remissvar, skyddade personuppgifter. 
Henrietta redogör för arbetet som nu mynnat ut i en ”rutin för remittering av elev med skyddade 
personuppgifter”. 

Sjukskrivningsintyg - Revideringsgrupp ska startas, Gustav meddelar namn till Ulla. Återkoppling 
Patrik och Lotta?  
Ingen kontakt har tagits ännu från BUP. Gustav påminner Ulla på BUP om att tillkalla detta möte. 

Övriga punkter   
Läs- och skrivutredning/dyslexi - Ann-Helene  UTGÅR 

Hälsodata - Laget runt, hur ligger ni till inom er respektive kommun? Vad ska vi göra med vår 
hälsodata? UTGÅR 
 

Spegla uppdraget – Behov av revidering eller ökat fokus? Johan UTGÅR 

  

https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/ssn11800-2140136717-829/surrogate/Adhd%20%E2%80%93%20uppt%C3%A4ckt%2c%20utredning%20och%20behandling%20hos%20barn%20och%20ungdomar.pdf


Utökad presentation av oss deltagare Vad ansvarar vi för? Hur jobbar vi med de främjande och 
förebyggande åtgärderna?  UTGÅR 

• Vara, Liselotte  

• Tibro, Johan  
Vilka två nästa gång?  
  
Underlag från SKAS – Analys varför det ser ut som det gör, Gustav  
Gustav delger data som redovisats från SKaS.  
Flera av Skaraborgs kommuner sticker ut i andel diagnoser. 
Diskussion i grupper med gemensam avslutning i helgrupp. 
 

  
Återkoppling från utbyte med GR? (Liselotte och Patrik)   
VI söker dialog. Inte att det kommer färdiga lösningar. Kommer till hösten boka in ett möte. 
 

Förfrågan om kommunrepresentant till en ny RPT (långvarig smärta) som beräknar starta i april 2025.  
Ser att det efterfrågas representant från elevhälsan och med fördel en sjuksköterska.  
Beslut att vi inte skickar in någon representant. Egenvård ligger under rektor varför det inte är lämpligt 
med representant från elevhälsan. 

   
Frågor för 2025  

Erfarenhetsutbyte - ansvar för barn- och elevhälsa, gruppdialoger utifrån behov   
Elevhälsa - omfattning HT 25? UTGÅR 

Samarbete med rehab UTGÅR 

Barn som uteblir från verksamhet UTGÅR 

Närvarosatsning UTGÅR 

 

Anna Helgesson, Götene, Ulrica Enroth, Hjo, Gabriel Hukvist ,Essunga, Therese Johansson, Skara, 

Henrietta, Skövde åker till Gustav i Skövde och pratar kring nätverkets uppdrag och organisering. 

Gustav skicka bokning. 


